
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. március 24-én tartott üléséről 

 

Napirend előtt: 
 
● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 
 

Napirendi pontok: 

 
 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Később 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog x      

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x      

Bátai Anna szavazati jog x      

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog x      

Gubián Ádám szavazati jog x      

Horváth Balázs szavazati jog x      

Janó Hanna szavazati jog x      

Kanyó Zakariás szavazati jog x      

Kállai Domokos szavazati jog x      

Langár Ákos István szavazati jog x      

Ölveczki Máté szavazati jog x      

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x      

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x      

Szőllősy Blanka szavazati jog x      

Tóth Márton szavazati jog x      

Varga Viktor szavazati jog x      

Vincze Péter tanácskozási jog x      



 
 
 

 
 

 
1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 

A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta. 
 (75./2025 KHK határozat) 

 
2. Szőllősy Blanka előterjesztette a március 15-én megtartott ülés emlékeztetőjét.  

A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta. 
 (76./2025 KHK határozat) 

 
3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről: 

● Beszámolt az EHK és a kari elnökök megbeszélésén történtekről, amelyen 
többek között a hallgatói normatíva karok közti felosztásról esett szó. 

● Tájékoztatta a képviseletet a Kari Tanács következő ülésének időpontjáról. 
● Beszámolt a Dékáni Tanácson történtekről, ahol a 2025/26. tanév felvételi 

eljárásával kapcsolatos aktualitásokról, az Üzleti reggeli tervezett 
időpontjáról, valamint az Egyetemi Tanulmányi Bizottság legutóbbi 
ülésének történéseiről egyeztettek.  

● Ismertette a képviselettel az Egyetemi Doktorandusz Képviselet elnökével, 
Bozsoki Fruzsinával való egyeztetésének időpontját. 

 
4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt az előző héten beérkezett hallgatói megkeresésekről. 
● Tájékoztatta a képviseletet a Külső Oktatási Bizottság következő ülésének 

időpontjáról. 
 

5. Varga Viktor beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről: 
● Tájékoztatta a képviseletet az EHK által gondozott Jó tanuló, jó sportoló 

ösztöndíjról. Továbbá tájékoztatta a képviseletet a sportösztöndíjak 
helyzetéről a különböző Karokon, valamint az ezzel kapcsolatos jövőbeli 
elképzeléseiről. 

 
6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 

● Tájékoztatta a képviseletet egy közeljövőben esedékes Külső Szociális 
Bizottság ülésről. 

 
7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt az általános 2025-ös éves gazdasági tevékenységekről. 
 

8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt a kollégiumi férőhelyek, valamint a várólista jelenlegi 

állapotáról. 
● Tájékoztatta a képviseletet a kollégiumi tükrös terem igénylésére érkezett 

megkeresésről. 

 
 

 



 
 
 

 
 

● Ismertette a képviselettel a Külső Kollégiumi Bizottság következő ülésének 
tervezett időpontját, illetve a kollégiumban jelenleg is esedékes 
felújításokat. 

 
9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt az Erasmus+ Mobility Meet Uppal, illetve az Erasmus+ Kari 
Koordinátori Meetinggel kapcsolatos történésekről. 

 
10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről: 

● Beszámolt a Tóth Mártonnal, Vincze Péterrel és Pusztay Botonddal 
folytatott megbeszélésükről, amelyen a GTK Kari Napok részleteiről 
egyeztettek. 

● Beszámolt a GHK alatt működő Kari Rendezvény Bizottsággal folytatott 
egyeztetésének történéseiről. 

 
11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta 

történtekről: 
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője 

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025 honlapon. 
● Beszámoltak a MISZISZ Igazgatóság elnökével, Barabás Zoltánnal 

folytatott megbeszélésről. 
● Tájékoztatták a képviseletet a BioTechUSA-val tervezett együttműködésről, 

a BME Szkéné Színház, valamint a Pro Juventute Universitatis díj jelenlegi 
állapotáról. 

● Beszámoltak a Rektori Tanács legutóbbi ülésének történéseiről, amelyen a 
BME Alapító okiratának véleményezése volt a fő téma. 

● Ismertették a képviselettel a KJK HK-ban, a VIK HK-ban, illetve a GPK 
HK-ban közeljövőben esedékes személyi változásokat, amelyek minden 
bizonnyal az EHK-ra is hatással lesznek. 

● Tájékoztatták a képviseletet a TVSZ módosítások jelenlegi állapotáról, 
valamint az Oktatási rektorhelyettes, Dr. Bihari Péter álláspontjáról. 

● Beszámoltak az oktatási, kollégiumi, gazdasági, szociális, kommunikáció és 
pr, illetve külügyi területeket érintő aktualitásokról. 

 
12. Előterjesztések: 

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a 2025-ös éves tervezett 
költségvetésre vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 15/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (77./2025 KHK határozat) 
 

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a 2025-ös Sportszervező Csoport 
névsorára vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 15/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (78./2025 KHK határozat) 
 

 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025


 
 
 

 
 

 
● Janó Hanna előterjesztette javaslatát a 2025-ös Instruktorgárda pályázati 

kiírásának meghosszabbítására vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 15/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (79./2025 KHK határozat) 
 

13. Egyebek: 
● Almássy Áron tájékoztatta a képviseletet a csütörtökön megrendezésre 

kerülő Gólyatanács részleteiről. 
● Atkári-Gyóni Márk beszámolt a Wigner Jenő Kollégiumhoz tartozó 

vendégkártyák jelenlegi helyzetéről. 
● Bátai Anna felhívta a képviselet figyelmét a jövőben esedékes projekteken 

való aktívabb hozzájárulásra. Kihirdette a héten érkező szabadon vállalható 
projektek témáit. 

● Csontos Zsófia Bianka beszámolt az öntevékeny körökkel folytatott 
egyeztetéseiről. 

● Gubián Ádám tájékoztatta a képviseletet a Rendezvényszervező Csoport 
tabló fotózásának időpontjáról. 

● Janó Hanna emlékeztette a képviseletet az Instruktorgárda pályázat minél 
aktívabb hirdetésére.  

● Kállai Domokos beszámolt a Mentorgárda kiválasztási folyamat szóbeli 
meghallgatásainak jelenlegi állapotáról. 

● Ölveczki Máté beszámolt a KHK egységes mobiltelefonjának állapotáról, 
valamint ismertette a honlappal kapcsolatos aktualitásokat. 

● Pinti Panka Rebeka beszámolt a Kari lapban végzett módosításokról, 
valamint a tankörök tavaszi féléves elkezdéséről. Ismertette az Oktatási és 
Szakmai Bizottság rövid távú terveit. 

● Tóth Márton beszámolt a Bódig Péterrel folytatott egyeztetéséről, amely a 
BME-s klubok italakcióit érintette. 

● Varga Viktor tájékoztatta a képviseletet a Kari Minőségügyi Bizottság 
következő ülésének időpontjáról, valamint tervezett témájáról. 
 
 

Az ülés időtartama: 3 óra 45 perc (18:00-21:45) 
A következő ülés ideje: 2025. március 31. 18:00 óra  
 
Budapest, 2025. március 24. 
 

 
Kállai Domokos Szőllősy Blanka 

Emlékeztető vezető Elnök 

 
 

 

 



 
 
 

 
 
 

Határozatok: 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

75. A GTK HK elfogadta a 2025. 
március 24-ei ülés napirendi pontjait. 15 0 0 0 Szőllősy Blanka 

76. A GTK HK elfogadta a 2025. 
március 15-ei ülés emlékeztetőjét. 15 0 0 0 Szőllősy Blanka 

77. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös éves 

tervezett költségvetésre tett 
javaslatot. 

15 0 0 0 Tóth Márton 

78. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös 

Sportszervező Csoport névsorára tett 
javaslatot 

15 0 0 0 Tóth Márton 

79. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös 

Instruktorgárda pályázati kiírásának 
meghosszabbítására tett javaslatot. 

15 0 0 0 Janó Hanna 

Mellékletek: 

● 2025. március 15. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_2025_03_24 
● Tervezett költségvetés2025.xlsx 
● Sportszervező Csoport 2025 Névsor Javaslat.xlsx 

 
 

 


